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Zápis z jednání komise č. 4 

Datum konání: 2. 12. 2019 

Místo konání: vinný sklep p. Němce v Kelčanech  

Přítomni (viz. prezenční listina): RNDr. Vlastimil Válka, Ing. Tomáš Čada, Radovan Löffler, 

Štěpán Němec, Miroslava Knotková Pozděchová, Mgr. Ivana 

Řezáčová 

Omluveni: Michal Kůřil, Martin Mrkus, Mgr. Erik Schovanec  

Nepřítomni:  

Hosté:  

Zapisovatel(ka): Mgr. Jana Jelínková 

Ověřovatel(ka): Miroslava Knotková Pozděchová 

Čas jednání: 17.00 – 18.30 h 

Program jednání:  

 

1. Akční plán rozvoje sportu – diskuse a doplnění 

2. Informace k rekonstrukci koupaliště a výstavbě krytého bazénu 

3. Různé 

 

Průběh jednání 

Předseda komise RNDr. Vlastimil Válka přivítal přítomné na čtvrtém zasedání sportovní komise, 

poděkoval panu Němcovi za poskytnutí prostor, navrhl zapisovatele (J. Jelínková) a ověřovatele 

zápisu (Miroslava Knotková Pozděchová). 

Hlasování: 6 – 0 – 0 

Poté předseda seznámil členy SK s programem jednání a nechal o tomto programu hlasovat: 

Hlasování: 6 – 0 – 0 
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1. Akční plán rozvoje sportu – diskuse a doplnění 

Předseda krátce pohovořil k předloženému aktualizovanému materiálu, který vychází 

z dokumentu Plán rozvoje sportu města Kyjova a obsahuje všechny zásadní teze z oblasti priorit. 

Blíže bylo diskutováno k těmto oblastem: 

A.1 – Modernizace stávajícího koupaliště a výstavba krytého bazénu (viz níže jako samostatný 

bod programu jednání) 

A.2.1 – Rozvoj rekreační zóny Polámané. Jedná se o velmi pěknou, centrálně položenou lokalitu, 

která není určena k výstavbě, byla by tam tudíž možnost realizace sportovišť s lehčím zázemím. 

A.2.2 – Rekonstrukce tělocvičny ZŠ Seifertovo nám. Zde je dislokováno cca 12 tříd, pro TV se 

využívá menší sál a dlouhodobě se mluví o náhradě. Aktuálně jsou sledovány vhodné dotační 

tituly, protože se jedná o opravdu velkou finanční částku. Přepokládá se, že během dvou let by se 

takový titul mohl objevit. Je zpracována obecná studie, která předpokládá rozšíření stávajícího 

prostoru. Je nasnadě, aby se v prostoru realizoval sportovní areál i s lepším zázemím (tribunka 

apod.), vše ale závisí na financích. 

Ing. Čada: Uvažuje se o této tělocvičně jako školní, nebo veřejné? Je totiž poptávka po hale 

i krytém bazénu – nedalo by se to spojit v rámci této akce? Předseda SK: je to možnost, ale zatím 

se počítá s variantou školního využití. Záleží také na podmínkách dotačního titulu. Budeme za SK 

požadovat, aby byla zpracována studie, která by zvážila zařízení s širším využitím i pro veřejnost. 

Vyžádáme si k nahlédnutí studii k této rekonstrukci, která existuje z dřívějška. 

C.2 – Spolupráce města, DDM, škol a sportovních spolků. Předseda nepotvrzuje informaci o horší 

komunikaci a spolupráci představitelů sportovních spolků s řediteli škol. Nelze jít kvůli 

požadavkům veřejnosti nad rámec školního vyučování. Navíc je v zájmu samotné školy, aby se 

sportovní kroužek pořádaný sportovním klubem konal v budově školy a žáci nemuseli nikam 

přecházet. 

D.1 – Rozvoj městského parku. M. Pozděchová Knotková: byla by možnost instalovat ping-

pongové stoly do městského parku? Předseda SK: Musí se vytipovat prostor, aby vše zapadlo do 

koncepce parku – doporučujeme projednat v RM. 

D.2 – Realizace neasfaltových běžeckých tras. Propojení Kyjova a Chrásti – potenciál je, proběhla 

pěší prohlídka navrhované trasy. 

 

2.  Informace k rekonstrukci koupaliště a výstavbě krytého bazénu 

Z hlediska financování této akce nelze směšovat opravu stávajícího venkovního koupaliště (60–

80 mil. Kč) a výstavbu krytého bazénu, resp. aquacentra (170–180 mil. Kč). Upustilo se od 

myšlenky čistě plaveckého bazénu (prodělečná záležitost) směrem ke koncepci aquaparku 

s wellness (může být výdělečné). K dispozici je studie p. Štajnhanzla, která uvádí, že venkovní 

bazény budou v současné podobě i po rekonstrukci ztrátové. U aquacentra s wellness, plaveckými 

dráhami a zázemím je predikce výdělku 1,5 mil. ročně. Zastupitelstvo města se usneslo na 

finančním rámci 250 mil. Kč bez DPH financovaném úvěrem na 15 let. Byl zpracován 

střednědobý výhled finančních možností města, který deklaruje, že finanční kondice města je na 

velmi dobré úrovni. Město si dle autora, p. Tesaře, může vzít úvěr až 350 mil. Kč bez újmy (např. 

v podobě okleštění dotací do sportu). Podle předsedy SK tu rizika existují, ale teď je nejvyšší čas 
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tuto akci rozběhnout. Na základě připomínek p. Štajnhanzla byly provedeny úpravy projektu, 

především rozšíření wellness zóny (velká ceremoniální sauna), dětských atrakcí a zařazení 

výplavového bazénu. V zastupitelstvu proběhla velká diskuse o množství plaveckých drah, toto 

téma nebylo definitivně uzavřeno, protože by vyžadovalo změny v územním plánování v podobě 

rozšíření areálu do parku. 

Ing. Čada: Informace o financování jsou nepřesné, tendenční a neustále se mění. Musí se pracovat 

s přesnými čísly. Kdo bude provozovatelem areálu? Město, nebo jiný subjekt?  

Na toto téma následovala diskuse, do které se mimo předsedy SK a Ing. Čady zapojil i Š. Němec. 

 

3. Různé 

M. Pozděchová Knotková: Bylo zažádáno u ČUS o dotaci na Kyjovský dětský sportovní koktejl 

2020 ve výši 20.000 Kč. Termín akce je pátek 4. 9. 2020. 

Následně předseda ukončil oficiální část schůze, poděkoval všem za účast a zahájil část 

neoficiální. 

 

Návrhy a doporučení Radě města Kyjova: 

Zvážit zpracování studie, která by v areálu ZŠ Seifertovo nám. zvážila výstavbu sportovního 

zařízení s širším využitím i pro veřejnost. 

Prodiskutovat, zda by bylo možné nainstalovat do městského parku ping-pongové stoly.  

 

Zapsala: Mgr. Jana Jelínková     Ověřila: M. Pozděchová Knotková 


